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Matilda is a brilliant and sensitive child, but her parents think of her only as a nuisance.
Even before she is five years old, she has read Dickens and Hemingway and still her
parents think of her as a pest. So she decides to get back at them. Her platinum-haired
mother and car salesman father are no match for her sharp genius, and neither is the
cruel headmistress Miss Trunchbull. And then she child prodigy discovers she has an
extraordinary psychic power that can save her school and especially the lovely
kindergarten teacher, Miss Honey.
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评论

Roald Dahl怎么什么都会写啊！chocolate factory和giant peach是想象，champion
danny是亲子和野外生活，这本又回归校园，了不起。/因为我是一个累了就让外甥自
己看电视的舅舅，所以我也不觉得Matilda的父母太坏。/Miss
Trunchbull像是给了Glee剧组Sue教练灵感，而日剧《Mother》好像也能从这本书找到
一点影子。

-----------------------------
十一期间在家读完。用把每一个不懂的单词都搞懂，每一个不懂的句子都读懂的读法读
完。还算蛮好看的。这本书的还附带了一个《BFG》的开头，气氛描摹得很吸引人。读
完之后去wiki查了一下Doald Dahl，他还写过内啥的成人小说，好好笑啊！
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